

Resolution No.: 0 / 2023

: ۵/۳۲ م القرار رقم Reference No.: IBG-KSA/032023/WSB IBG-KSA/032023/ WSB:

بسم الله الرحمن الرحيم

In the Name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

APPROVAL ON ISLAMIC SUPPLY CHAIN FINANCING PRODUCT

إجازة منتج تمويل سلسة التوريد الإسلامي

We, the undersigned, members of Gulf International Bank, Saudi Arabia ("GIB") Shari'ah Supervisory Board ("GIB KSA SSB"), have received from GIB, the documentation for Islamic Supply Chain Financing product. The product would provide the customers with financing under commodity murabaha arrangements.

The customer would undertake commodity Murabaha transaction with GIB, whereby GIB, would first purchase the underlying commodities from a commodity broker. GIB would subsequently sell the commodities to the customer on deferred payment basis. Once the customer possesses and owns the purchased commodities, the customer would make GIB as their agent to on-sell the commodities on their behalf to designated broker (other than the broker from whom GIB had initially purchased the commodities). The cash proceeds of the on-sale would be utilized to settle customer's accounts payables. as invoiced by customer's suppliers.

We have reviewed the product structure together with the documentation including Commodity Murabaha Financing Agreement, The Payment Service Agreement and the Electronic Platform Terms and Conditions (Conditions of Use).

We hereby rule that based on our review, the product structure and the documentation are in compliance with the principles of Shari'ah.

نحن الموقعين أدناه، أعضاء هيئة الرقابة الشرعية لبنك الخليج الدولي في المملكة العربية السعودية، قد استلمنا من بنك الخليج الدولي الوثائق المتعلقة بمنتج تمويل سلسلة التوريد الإسلامي. سيوفر المنتج للعملاء التمويل بموجب ترتيبات مرابحة السلع.

يقوم العميل بإجراء معاملة مرابحة السلع مع بنك الخليج الدولي، حيث يقوم بنك الخليج الدولي أو لا بشراء السلع الأساسية من وسيط سلع. يقوم بنك الخليج الدولي لاحقًا ببيع السلع للعميل على أساس الدفع المؤجل بمجرد أن يمتلك العميل السلع المشتراة، فإنه يجعل من بنك الخليج الدولي وكيلاً له لبيع السلع نيابة عنه إلى وسيط معين (بخلاف الوسيط الذي قام بنك الخليج الدولي بشراء السلع منه في البداية). سيتم استخدام العائدات النقدية من البيع لتسوية حسابات العميل المستحقة الدفع، كما هو مذكور من قبل موردي العميل.

قمنا بمراجعة هيكل المنتج والمستندات المتعلقة به وهي اتفاقية تمويل شراء سلع بالمرابحة، واتفاقية خدمة الدفع، وشروط والحكام المنصة الإلكتر ونية (شر وط الاستخدام).

بناءً على مراجعتنا، لم يظهر للهيئة الشرعية ما يمنع من اعتماد هيكل المنتج والمستندات المتعلقة به.

والله تعالى أعلم.

And Allah Almighty knows best.

أد. عبدالرحمن السلمي (عضو تنفيذي)

Dr. Abdulrahman Alsulami (Executive Member)

د. عدنان الزهراني (الرئيس) Dr. Adnan Alzahrani (Chairman)

د. ماهر القرشي (عضو)

Dr. Maher Algurashi